Regelavond

(Voor Competitiespelers)



Regelquiz

(matchplay is van toepassing)
(er zijn geen local rules van toepassing)



Vraag 1

Bij het zoeken naar de bal, schopt je tegenstander
per ongeluk tegen jouw bal. Wat is de straf?

Bl De tegenstander krijgt 1 strafslag
[]Jij krijgt 1 strafslag

I Niemand krijgt straf

Bordjes omhoog



Vraag 1

Bij het zoeken naar de bal, schopt je tegenstander
per ongeluk tegen jouw bal. Wat is de straf?

Bl Niemand krijgt straf

Indien de bal beweegt bij het zoeken naar de bal volgt
geen straf en moet de bal teruggeplaatst worden.

Regel 7.4



Vraag 2
Je slaat je bal af van buiten de afslagplaats. Wat nu?

Bl Je moet opnieuw slaan en krijgt 1 strafslag;

[ ] Er is geen straf, maar de tegenstander mag bepalen of je nog
een keer opnieuw moet afslaan

B Je verliest de hole;

Bordjes omhoog



Vraag 2

Je slaat je bal af van buiten de afslagplaats. Wat nu?

[ ] Eris geen straf, maar de tegenstander mag bepalen of je nog
een keer opnieuw moet afslaan.

Indien in matchplay de speler van buiten de tee speelt
(of van verkeerde kleur of verkeerde hole) volgt geen
straf, maar mag de tegenstander eisen dat de bal wordt
overgespeeld. Maar dit moet gedaan worden voordat
een slag gedaan wordt door een andere speler. De call
mag niet meer worden ingetrokken.

Regel 6.1b



Vraag 3

Je hebt een slechte afslag en de bal komt via een boom
tegen je eigen tas. Wat is de straf?

B Geen straf;

[ ] 1 strafslag

[] Verlies van de hole

Bordjes omhoog



Vraag 3

Je hebt een slechte afslag en de bal komt via een boom
tegen je eigen tas. Wat is de straf?

B Geen straf

Indien de bal per ongeluk een persoon of outside
influence raakt (inclusief de speler, tegenstander of
uitrusting) volgt geen straf en de bal moet gespeeld
worden zoals hij ligt.

Regel 11.1



Vraag 4

Tijdens het maken van een oefenswing breken er de nodige takken af
van een boom. De speler realiseert zich dat hij zijn swingbaan heeft
verbeterd en kiest nu voor een andere richting waardoor hij in zijn
geheel geen last heeft van de boom. Wat nu?

B Omdat hij zijn swingbaan nu niet heeft verbeterd, krijgt hij geen straf
[_] De speler krijgt 1 strafslag

Bl De speler verliest de hole

Bordjes omhoog



Vraag 4

Tijdens het maken van een oefenswing breken er de nodige takken af
van een boom. De speler realiseert zich dat hij zijn swingbaan heeft
verbeterd en kiest nu voor een andere richting waardoor hij in zijn
geheel geen last heeft van de boom. Wat nu?

Bl De speler verliest de hole

De speler heeft hier zijn oorspronkelijk bedoelde swingbaan verbeterd
en kan de straf niet meer ontlopen.

Regel 8.1
Interpretation 8.1a/3



Vraag 5

De bal van de speler ligt in een bunker die volledig onder water staat.

Wat kan de speler doen?
Bl speler mag buiten de bunker droppen in lijn met de vlag zonder straf
[1pe speler mag buiten de bunker droppen in lijn met de vlag, 1 strafslag

Bl De speler mag buiten de bunker droppen in lijn met de vlag, 2 strafslagen

Bordjes omhoog



Vraag 5

De bal van de speler ligt in een bunker die volledig onder water staat.
Wat kan de speler doen?

[ ] De speler mag buiten de bunker droppen in lijn met de vlag, 1 strafslag

Het nemen van relief buiten de bunker levert altijd 1 strafslag op, er
bestaat altijd de mogelijkheid om binnen de bunker te droppen
(zonder straf) daar waar het minste water staat (maximum available
relief).

Regel 16.1c



Vraag 6

Je ziet jouw tegenstander grounden in een hindernis.
Wat is de straf?

B Geen straf;
[ ] Verlies van de hole

[l Verlies van de hole, tenzij je er niets van zegt dan is er niks aan
de hand.

Bordjes omhoog



Vraag 6

Je ziet jouw tegenstander grounden in een hindernis.
Wat is de straf?

B Geen straf;

Grounden in de hindernis is toegestaan. Het mag nog
steeds niet in de bunker.

Regel 8.1b



Vraag 7

Je ziet jouw tegenstander grounden in een bunker.

Je zegt dat dat eigenlijk niet mag, maar dat je het door
de vingers ziet. Jullie spreken af daar de rest van de
wedstrijd elkaar niet meer voor te straffen.

Bl Dat mag in matchplay
[ ] De tegenstander verliest alsnog de hole

Bl Beide spelers worden gediskwalificeerd

Bordjes omhoog



Vraag 7

Je ziet jouw tegenstander grounden in een bunker.

Je zegt dat dat eigenlijk niet mag, maar dat je het door
de vingers ziet. Jullie spreken af daar de rest van de
wedstrijd elkaar niet meer voor te straffen.

Il Beide spelers worden gediskwalificeerd

Er mogen geen afspraken gemaakt worden om de
regels buiten werking te stellen. Wel mag in matchplay
een overtreding door de vingers worden gezien.

Regel 3.2d en 1.3b



Vraag 8

Jouw bal ligt net voor de green en in jouw lijn ligt zand op de green
afkomstig uit de greenside bunker. Je haalt het zand weg. Wat nu?

I Dat mag

[_] Dat mag niet, want je bal ligt niet op de green, 1 strafslag

Bl Dat mag niet, want je bal ligt niet op de green, verlies van de hole

Bordjes omhoog



Vraag 8

Jouw bal ligt net voor de green en in jouw lijn ligt zand op de green
afkomstig uit de greenside bunker. Je haalt het zand weg. Wat nu?

i Dat mag

Alhoewel zand geen los natuurlijk voorwerp is mag dat altijd
verwijderd worden van de green, onafhankelijk waar de bal ligt.

Als het zand op de fringe ligt, mag je het niet weghalen!

Regel 13.1c



Vraag 9

Je bal ligt op de green. De vlaggenstok wordt door je
tegenstander bewaakt. Je put en de bal raakt per
ongeluk toch de vlaggenstok.

I Geen straf
[ Jij verliest de hole

il De tegenstander verliest de hole

Bordjes omhoog



Vraag 9

Je bal ligt op de green. De vlaggenstok wordt door je
tegenstander bewaakt. Je put en de bal raakt per
ongeluk toch de vlaggenstok.

I Geen straf

Indien de bal per ongeluk de vlaggenstok raakt volgt
geen straf.

Regel 13.2b



Vraag 10

Je hebt je bal gemarkeerd op de green en opgenomen.
Nadat je hem terugplaatst begint hij 3 seconde daarna
te rollen door een helling in de green. Wat nu?

Bl De bal spelen waar deze tot stilstand komt;
[ ] De bal terugplaatsen zonder strafslag;

Il De bal terugplaatsen met 1 strafslag.

Bordjes omhoog



Vraag 10

Je hebt je bal gemarkeerd op de green en opgenomen.
Nadat je hem terugplaatst begint hij 3 seconde daarna
te rollen door een helling in de green. Wat nu?

[ ] De bal terugplaatsen zonder strafslag;

Normaal gesproken dient een bal gespeeld te worden vanaf de
nieuwe plek indien deze wordt bewogen door een natuurlijke kracht
(wind, zwaartekracht). Echter wanneer de bal is gemarkeerd,
opgenomen en teruggeplaatst op de green, moet deze altijd worden
teruggeplaatst onafhankelijk hoe de beweging is veroorzaakt.

Regel 13.1d



Vraag 11

Je bal ligt geheel onder het zand in de bunker. Je zoekt met je
club en vindt de bal die daarbij beweegt. Wat nu?

Bl Terugplaatsen zonder straf
[ ] Terugplaatsen met 1 strafslag

Il £and aanraken in de bunker met je club mag niet, verlies van de hole

Bordjes omhoog



Vraag 11

Je bal ligt geheel onder het zand in de bunker. Je zoekt met je
club en vindt de bal die daarbij beweegt. Wat nu?

Bl Terugplaatsen zonder straf

Tijdens het zoeken krijg je geen straf voor een bewogen bal, wel
terugplaatsen waarbij de bal weer in zijn geheel onder het zand

moet worden geplaatst. Een klein deel van de bal mag zichtbaar
blijven.

Regel 7.1



Vraag 12

De bal ligt tegen een rood hindernispaaltje, je neemt
het paaltje weg, daarbij verrolt de bal

Bl Geen straf, bal terugplaatsen
[ ] 1 strafslag, bal terugplaatsen

Il Je mag het paaltje niet wegnemen, verlies van de hole

Bordjes omhoog



Vraag 12

De bal ligt tegen een rood hindernispaaltje, je neemt
het paaltje weg, daarbij verrolt de bal

Bl Geen straf, bal terugplaatsen

Het paaltje is een los obstakel dat mag worden
weggenomen (tenzij de LR dat verbieden), als de bal
daarbij beweegt terugplaatsen zonder straf.

Regel 15.2a



Vraag 13

Je bal ligt speelbaar in een hindernis, maar in een konijnenhol.
Wat kun je doen?

Bl Relief nemen van het konijnenhol, maar wel droppen in de hindernis,
zonder straf

[ 1Je krijgt geen relief van het konijnenhol

Bl Je bal onspeelbaar verklaren met 1 strafslag

Bordjes omhoog



Vraag 13

Je bal ligt speelbaar in een hindernis, maar in een konijnenhol.
Wat kun je doen?

[_] Je krijgt geen relief van het konijnenhol

In een hindernis krijg je geen relief van een abnormale
baanomstandigheid (konijnenhol, tijdelijk water, vast obstakel), je
kunt hem ook niet onspeelbaar verklaren, als je de bal niet kunt
spelen moet je de hindernisregel toepassen.

Regel 16.1a



Vraag 14

Marc verklaart zijn bal onspeelbaar in de rough en kiest voor

de optie “rechte lijn naar achteren”. Zijn beste optie blijkt een mooie
fairway bunker te zijn en besluit de bal daar te droppen en te spelen
met 1 strafslag voor de onspeelbare bal. Mag dat?

Bl Nee, Marc moet droppen in het algemene gebied, 1 extra strafslag

[] Nee, Marc moet droppen in het algemene gebied, verlies van de hole

Bl Ja, it mag

Bordjes omhoog



Vraag 14

Marc verklaart zijn bal onspeelbaar in de rough en kiest voor
de optie “rechte lijn naar achteren”. Zijn beste optie blijkt een mooie
fairway bunker te zijn en besluit de bal daar te droppen en te spelen

met 1 strafslag voor de onspeelbare bal. Mag dat?

Bl Ja, dit mag

Indien je de bal onspeelbaar verklaart mag je droppen in elk gebied
van de baan.

Regel 19.2



Vraag 15

Wat is het nearest point of complete relief van het pad voor een
rechtshandige speler?

O O @

B Punt A
[ ]JPuntB
Bl Punt C

Bordjes omhoog






Vraag 15

Wat is het nearest point of complete relief van het pad voor een
rechtshandige speler?

B Punt A

Definitie van NPCR: dichtstbijzijnde punt tov de bal waarbij
volledig relief is verkregen van het obstakel



Vraag 16

Je dropt je bal vervolgens binnen één stoklengte van het NPR
na de drop rolt de bal een halve stoklengte weg. Wat nu?

Bl Je moet opnieuw droppen

[ ]De bal is in het spel, want hij mag maximaal 1 stoklengte wegrollen
vanaf het punt dat hij de grond raakt

Bl De bal is in het spel, want hij mag maximaal 2 stoklengte wegrollen
vanaf het punt dat hij de grond raakt

Bordjes omhoog
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Vraag 16

Je dropt je bal vervolgens binnen één stoklengte van het NPR
na de drop rolt de bal een halve stoklengte weg. Wat nu?

Bl Je moet opnieuw droppen

De bal moet na de drop in de dropzone blijven, als hij hier uitrolt
moet je opnieuw droppen. Indien dat na de tweede keer weer
gebeurt, daarna plaatsen.

Regel 14.3






Vraag 17

Vlak naast het pad ligt een mooie fairway bunker binnen één
stoklengte van het NPR. Je dropt de bal in de bunker en speelt

deze.

Bl Ja, dat mag
[ ] Nee, dat mag niet. Je krijgt één strafslag.

Il Nee, dat mag niet. Je verliest de hole.

Bordjes omhoog



vliag



Vraag 17

Vlak naast het pad ligt een mooie fairway bunker binnen één
stoklengte van het NPR. Je dropt de bal in de bunker en speelt

deze.

Bl Nee, dat mag niet. Je verliest de hole.
Indien je free relief neemt van een abnormale baanomstandigheid

moet je de bal droppen in hetzelfde gebied van de baan, anders
speel je van de verkeerde plaats (=verlies van de hole).

Regel 16.1



Vraag 18

Er ligt een bunker tussen jouw bal en de green. Deze zit vol met
voetstappen. Voordat je slaat hark je bunker netjes aan. Mag dat?

Bl Ja dat mag, want je bal ligt niet in de bunker
[ ] Nee dat mag niet, verlies van de hole

i Nee dat mag niet, 1 strafslag

Bordjes omhoog



Vraag 18

Er ligt een bunker tussen jouw bal en de green. Deze zit vol met
voetstappen. Voordat je slaat hark je bunker netjes aan. Mag dat?

[] Nee dat mag niet, verlies van de hole

Je verbetert in dit geval je speellijn en dat is niet toegestaan.

Regel 8.1
Interpretation 8.1a/1



Vraag 19

Je slaat je bal in een hindernis. Je neemt een strafslag en dropt een
nieuwe bal binnen 2 stoklengtes vanaf het vermoedelijke kruispunt
met het water en speelt deze. Daarna zie je je oorspronkelijke bal
iets verderop buiten de hindernis liggen. Wat nu?

Bl Je moet alsnog met de oorspronkelijke bal verder, de nieuwe bal is niet in het
spel

[] Je hebt goed gehandeld, de nieuwe bal is bal in het spel

Bl Je hebt van de verkeerde plaats gespeeld, verlies van de hole

Bordjes omhoog



Vraag 19

Je slaat je bal in een hindernis. Je neemt een strafslag en dropt een
nieuwe bal binnen 2 stoklengtes vanaf het vermoedelijke kruispunt
met het water en speelt deze. Daarna zie je je oorspronkelijke bal
iets verderop buiten de hindernis liggen. Wat nu?

[_] Je hebt goed gehandeld, de nieuwe bal is bal in het spel

Je wist zeker dat de bal in de hindernis ging en hebt naar eer en
geweten een nieuwe bal gedropt en gespeeld volgens de
hindernisregel. Die bal is in het spel, wat er daarna ook gebeurt.

Regel 17.1
Interpretation 17.1d(3)/2



Pauze



Vraag 20

Annemiek heeft haar bal in een (rode) hindernis geslagen die viak
naast de green ligt. Zij dropt met één strafslag binnen twee

stoklengten op een punt op de green dat niet dichter bij de hole ligt.
Mag dat?

Il Nee, je moet droppen in het algemene gebied
[_] Nee, je moet de bal plaatsen op de green

Bl Ja, it mag

Bordjes omhoog









Vraag 20

Annemiek heeft haar bal in een (rode) hindernis geslagen die viak
naast de green ligt. Zij dropt met €én strafslag binnen twee

stoklengten op een punt op de green dat niet dichter bij de hole ligt.
Mag dat?

Bl Ja, dit mag

Indien je de hindernisregel toepast, mag je droppen in elk gebied van
de baan.

Regel 17.2



Vraag 21

Tijdens een greensome helpt je partner je met het
innemen van je stand (oplijnen) op de tee. Mag dat?

I Ja dat mag als partners

[_] Nee dat mag niet, maar je kunt de straf nog ontlopen als jullie
beiden wegstappen

Bl Nee dat mag niet, verlies van de hole

Bordjes omhoog



Vraag 21

Tijdens een greensome helpt je partner je met het
innemen van je stand (oplijnen) op de tee. Mag dat?

[ ] Nee dat mag niet, maar je kunt de straf nog ontlopen als jullie
beiden wegstappen.

Een caddy of partner mag een speler niet helpen bij het innemen
van zijn stand door achter hem te gaan staan, dit is het geval als er
éen voet is neergezet. Een aanpassing op deze regel is vorig jaar
gemaakt dat de straf kan worden ontlopen als de speler weg stapt
en opnieuw zijn stand inneemt.

Ook het neerleggen van een club om je stand in te nemen mag
niet.

Regel 10.2b



Vraag 22

Je bal ligt op de green en er ligt wat water tussen de bal en

de hole. Je haalt het water voorzichtig weg met een handdoek.
Mag dit?

Bl Ja dit is altijd toegestaan

[]Ja dit is toegestaan als je het voorzichtig doet en de speellijn niet
verbetert

Bl Nee, dat mag niet, je verliest de hole

Bordjes omhoog



Vraag 22

Je bal ligt op de green en er ligt wat water tussen de bal en

de hole. Je haalt het water voorzichtig weg met een handdoek.
Mag dit?

[] Nee, dat mag niet, je verliest de hole

Water (en dauw en rijp) zijn geen losse natuurlijke voorwerpen
en mogen niet worden weggehaald, je verbetert daarmee de
speellijn. Sneeuw en ijs zijn wel LNV.

Je mag het water in de speellijn wel ontwijken via het NPR.

Regel 8.1a



Vraag 23

Sandra ligt op een pad, en vraagt aan haar tegenstander
of zij relief krijgt. De tegenstander weet het niet, maar

samen besluiten ze dat er free relief is. Later blijkt dat het
pad integraal onderdeel is van de baan en er dus geen relief was.

Bl Dat mag in matchplay
[] Sandra verliest alsnog de hole (spelen verkeerde plaats)

Bl Beide spelers worden gediskwalificeerd.

Bordjes omhoog



Vraag 23

Sandra ligt op een pad, en vraagt aan haar tegenstander

of zij relief krijgt. De tegenstander weet het niet, maar

samen besluiten ze dat er free relief is. Later blijkt dat het

pad integraal onderdeel is van de baan en er dus geen relief was.

Bl Dat mag in matchplay

In matchplay mogen spelers samen beslissen over een ruling, ook
al blijkt dat later een verkeerde beslissing te zijn. Zolang spelers
niet afspreken de regels buiten werking te stellen.

Regel 20.1b



Vraag 24

Tijdens een foursome wedstrijd slaat een speler af
terwijl het de beurt was aan de partner

B De partij krijgt €én strafslag en de partner moet opnieuw afslaan

[] De tegenstander kan eisen dat er opnieuw gespeeld wordt zonder straf

Bl De partij verliest de hole

Bordjes omhoog



Vraag 24

Tijdens een foursome wedstrijd slaat een speler af
terwijl het de beurt was aan de partner

Bl De partij verliest de hole

Indien in foursome (of greensome) in de verkeerde
volgorde wordt gespeeld, verliest de partij de hole.

Regel 22.3



Vraag 25

In een foursome wedstrijd slaat Gerda af, haar bal
dreigt het bos in te gaan. Er wordt besloten een
provisional te spelen. Wie speelt deze?

Bl Gerda
[ 1 Haar partner

Bl Eigen keuze

Bordjes omhoog



Vraag 25

In een foursome wedstrijd slaat Gerda af, haar bal
dreigt het bos in te gaan. Er wordt besloten een
provisional te spelen. Wie speelt deze?

[ 1Haar partner

Als de bal niet gevonden wordt zonder provisional, zou
haar partner een nieuwe bal moeten spelen, dus ook de
provisional.

Regel 22.3



Vraag 26

De bal van Yin dreigt na haar afslag het bos in te

gaan en speelt derhalve een provisional, die dezelfde kant op gaat.
Aldaar aangekomen, blijken beide ballen naast elkaar te

liggen, beide Titleist 1 pro V1, zonder markering. Wat nu?

Bl Er mag één van de ballen worden gekozen, de volgende slag is slag 2

[ ] Er mag één van de ballen worden gekozen, de volgende slag is slag 4.

B De hole is verloren

Bordjes omhoog



Vraag 26

De bal van Yin dreigt na haar afslag het bos in te

gaan en speelt derhalve een provisional, die dezelfde kant op gaat.
Aldaar aangekomen, blijken beide ballen naast elkaar te

liggen, beide Titleist 1 pro V1, zonder markering. Wat nu?

[ ] Er mag één van de ballen worden gekozen, de volgende slag is slag 4.

Als beide ballen worden gevonden in de baan, mag één van de ballen worden
aangewezen als provisional, de andere is verloren. Als één van de ballen
gevonden wordt in de baan, wordt deze beschouwd als provisional. Altijd de bal
voorzien van een merkteken dus!

Regel 18.3c



Vraag 27

Gordon wint hole 1 met een 4, Eric maakt daar
een 5. Na hole 3 realiseert Gordon dat hij toch een 5
heeft gemaakt op hole 1 en vertelt dat eerlijk aan Eric.

Wat is nu de situatie?

B Omdat al is afgeslagen van de volgende hole blijft de uitslag staan.
[ 1De hole wordt alsnog gehalved, de stand wordt aangepast.

Bl Gordon verliest de hole, de stand wordt aangepast.

Bordjes omhoog



Vraag 27

Gordon wint hole 1 met een 4, Eric maakt daar
een 5. Na hole 3 realiseert Gordon dat hij toch een 5
heeft gemaakt op hole 1 en vertelt dat eerlijk aan Eric.

Wat is nu de situatie?

Il Gordon verliest de hole, de stand wordt aangepast.

In principe moet een regelovertreding opgelost worden voordat wordt
afgeslagen op de volgende hole. Als echter blijkt dat speler A verkeerde
informatie heeft gegeven over het aantal slagen, dat speler B niet kon
weten, kan dit op een latere hole nog worden gecorrigeerd.

Regel 20.1b



Vraag 28

Het is slecht weer en Karel en Henk besluiten hole 7 en 8 over
te slaan en te halven en slaan vervolgens af op hole 9. Mag dat?

/2 dat mag in matchplay, geen straf

[ ] Nee dat mag niet, de spelers moeten alsnog 7 en 8 spelen zonder straf.

) Beide spelers worden gediskwalificeerd

Bordjes omhoog



Vraag 28

Het is slecht weer en Karel en Henk besluiten hole 7 en 8 over
te slaan en te halven en slaan vervolgens af op hole 9. Mag dat?

Bl Beide spelers worden gediskwalificeerd

Spelers mogen niet bewust afspreken een andere ronde te
volgen dan de vastgestelde.

Regel 1.3b en 3.2b
Interpretation 3.2b(1)/1



Vraag 29

Marilla is al klaar met haar single en geeft ongevraagd advies
aan een van haar teamgenoten Conny. Mag dit?

Bl Nee, en Conny moet direct voorkomen dat het nogmaals gebeurt;
[]Ja, uitgespeelde teamgenoten mogen advies geven;

Bl Ja, maar alleen als Marilla de captain is.

Bordjes omhoog



Vraag 29

Marilla is al klaar met haar single en geeft ongevraagd advies
aan een van haar teamgenoten Conny. Mag dit?

Bl Nee, en Conny moet direct voorkomen dat het nogmaals gebeurt;

Spelers mogen geen advies vragen anders dan aan caddie of
partner. Indien er ongevraagd advies wordt gegeven moet de
speler direct actie nemen om dit te voorkomen. Zoniet dan
wordt dit gezien als vragen van advies.

Regel 10.2a
Interpretation 10.2a/2



Vraag 30

Speler A put voor de half. Voordat de bal de hole bereikt,
tikt speler B de bal terug. Wat is de uitslag?

] Speler A wint de hole
[_] De hole wordt gehalved

Bl Speler B wint de hole

Bordjes omhoog



Vraag 30

Speler A put voor de half. Voordat de bal de hole bereikt,
tikt speler B de bal terug. Wat is de uitslag?

[ De hole wordt gehalved.

Normaal gesproken zou speler B de algemene straf krijgen
voor het bewust tegenhouden van de bal, echter in matchplay
wordt dit beschouwd als het geven van de stroke. Als de bal
voorbij de hole is gegaan en de tegenstander stopt de bal, wint
B de hole.

Regel 3.2b



Vraag 31

Tijdens de competitie is de plaatsingsregel (binnen 15cm) van
toepassing. Op de fairway pakt de speler zijn bal op zonder te
markeren, maakt deze schoon en plaatst hem binnen 15cm. Is
dit correct?

[] Nee, de speler had de bal eerst moeten markeren, 1 strafslag

[] Nee, de speler had de bal eerst moeten markeren, verlies van de hole

Bl Ja dit is correct, geen straf.

Bordjes omhoog



Vraag 31

Tijdens de competitie is de plaatsingsregel (binnen 15cm) van
toepassing. Op de fairway pakt de speler zijn bal op zonder te
markeren, maakt deze schoon en plaatst hem binnen 15cm. Is
dit correct?

B Ja dit is correct, geen straf.

Markeren is verplicht indien de bal moet worden
teruggeplaatst, niet indien er relief wordt genomen, zolang
maar op de juiste plaats wordt geplaatst. Markeren is
overigens wel aan te bevelen.

Regel 14.1a



Vraag 32

In een wedstrijd moet jij putten. Terwijl de bal in beweging is ziet je
tegenstander een takje op de green liggen waar de bal tegenaan
dreigt te gaan en haalt dat uit geste snel weg. Mag dat?

I Dat mag, want een los natuurlijk voorwerp op de green mag je altijd weghalen.

[_] Dat mag niet, jij verliest de hole

Bl Dat mag niet, je tegenstander verliest de hole

Bordjes omhoog



Vraag 32

In een wedstrijd moet jij putten. Terwijl de bal in beweging is ziet je
tegenstander een takje op de green liggen waar de bal tegenaan
dreigt te gaan en haalt dat uit geste snel weg. Mag dat?

Bl Dat mag niet, je tegenstander verliest de hole

Indien de bal in beweging is mag een speler geen actie nemen die de
beweging van de bal kan beinvloeden. Uitzondering: de weggenomen
vlaggenstok, uitrusting van speler en een stilliggende bal op de green.

Regel 11.3



Uitslag?



Vragen?



Veel succes
En
Veel plezier !



